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PROTOKÓŁ Nr 6/2008 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 
odbytego w dniu 15 maja 2008 roku 

 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący klubu radnych GIW 
Dariusz Drosik – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
Nieobecni: 
GraŜyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Krzysztof Krzywak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk 
P.o. Sekretarz Barbara Stasik 
Alicja Klawiter w/m 
Renata Kitta w/m 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.30 
 
Porządek posiedzenia:  

1. Zgodnie z planem Komisji Stałych i sesji 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła następujące projekty uchwały:  

� zmieniający uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek i zasad poboru podatku 
od nieruchomości, opłaty od posiadania psów i opłaty targowej (zmiana inkasenta 
pobierającego opłatę targową), 

� w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Zbąszynka do złoŜenia wniosku oraz przyjęcia 
do realizacji inwestycji pn.: „Uporządkowanie gospodarki wodno ściekowej na terenie 
Gminy Zbąszynek”, uchwała będzie stanowić załącznik do złoŜonego wniosku w 
WFOŚ,   

� zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów 
wraz z uzasadnieniem. Wprowadzone zmiany do obowiązującej uchwały pozwolą na 
efektywne wykorzystanie dotacji celowej przyznawanej gminie z budŜetu państwa 
oraz prowadzenie nadzoru nad przestrzeganiem celowego i edukacyjnego charakteru 
przyznawania stypendiów szkolnych.  

Ponadto Pani Alicja Klawiter  zajmująca się przyznawaniem stypendiów szkolnych 
wyjaśniła, Ŝe kierując się wytycznymi z Ministerstwa, przez pojęcie „stroju sportowego”, 
za zakup którego nastąpiłby zwrot kosztów, rozumiany będzie strój typowo sportowy lub 
strój obowiązujący w danej szkole np. w szkołach leśnych.  
� w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości dla wsi Dąbrówka Wlkp.  

i Rogoziniec; plan taki jest niezbędnym załącznikiem do składania wniosku i starania 
się o środki zewnętrzne na odnowę miejscowości z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich. Dana miejscowość aplikując o środki unijne moŜe aplikować o kwotę 
maksymalnie 500 tys. zł, jednorazowo przez cały okres programowania. Plan składa 
się z takich części jak: metodologia opracowania planu, opisu miejscowości z danymi 
statystycznymi i podmiotami gospodarczymi funkcjonującymi w danej miejscowości 
oraz analiza swot: mocne i słabe strony, szanse i zagroŜenia. Ostatnim elementem są 



  V kadencja Samorządu 

         KONWENT RADY MIEJSKIEJ                                              2006-2010 

 
 

 
 

cele, które zatwierdza Rada Sołecka danej miejscowości. Zabezpieczenie środków 
po stronie gminy wynosić w wysokości 25%.  

� w sprawie oddania nieruchomości  stanowiącej  mienie gminy w wieczyste 
uŜytkowanie (działki w obrębie miasta Zbąszynek nr 710-715 i 729-734) pod 
kontynuowanie zabudowy mieszkaniowej w Zbąszynku, projekt uchwały został 
wywołany na wniosek inwestora, 

� w sprawie oddania nieruchomości  stanowiącej  mienie gminy w wieczyste 
uŜytkowanie (działki w obrębie miasta Zbąszynek nr 15/3) projekt uchwały został 
wywołany na wniosek inwestora. 

Pani Renata Kitta  omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
zasad obrotu nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Zbąszynek przedstawiając 
wprowadzaną zmianę do obowiązującej uchwały, zgodnie z którą upowaŜnia się Burmistrza 
do oddawania w uŜytkowanie, dzierŜawę lub najem nieruchomości na czas oznaczony 
dłuŜszy niŜ trzy lata lub na czas nieoznaczony, bez obowiązku przetargowego trybu 
zawierania umów, na rzecz dotychczasowych uŜytkowników tych nieruchomości, jeŜeli 
wywiązują się z postanowień zawartych umów na ogródki przydomowe, pomieszczenia 
gospodarcze. 
 
Konwent zapoznał si ę z powy Ŝszymi projektami uchwał i skierował pod obrady 
Komisji Stałych . 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  przedstawiła analizę wyliczenia środków finansowych 
przypadających na poszczególną jednostkę oświaty w ramach subwencji na 2008 rok oraz 
informację dot. subwencji oświatowej oraz wydatków szacowanych i rzeczywistych na rok 
2008 w poszczególnych placówkach oświatowych. Jak poinformowała Zastępca Burmistrza z 
powyŜszych analiz wynika, Ŝe zarówno na wsi jak i w mieście posiadamy nieoptymalną  sieć 
szkół, czyli w przeliczeniu na uczniów w Zbąszynku powinna być jedna szkoła i na wioski teŜ 
jedna szkoła. Ponadto z analiz wynika równieŜ, Ŝe mamy zbyt duŜo etatów nauczycielskich w 
stosunku do liczby dzieci. 
 
W sprawach bie Ŝących 
Konwent powrócił równieŜ do tematu wynagrodzeń pracowników obsługi i administracji 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy. W poruszonym temacie Zastępca 
Burmistrza wraz z p.o. Sekretarzem Barbarą Stasik wyjaśniła zasady przyznawania 
wynagrodzeń tym pracownikom.  
Ponadto p.o. Sekretarz Barbara Stasik  poinformowała, Ŝe przed przyznawaniem wartości 
punktu Dyrektorzy jednostek przedstawiali swoje propozycje, następnie przeprowadzona 
została szeroka analiza. Podsumowując p.o. Sekretarz zwróciła uwagę, Ŝe Dyrektorzy 
powinni sami ocenić sytuację w swojej jednostce i składać ewentualne wnioski.  
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Otrzymują: 
1. Przewodniczący Rady 
2. Zastępca Burmistrza 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 
 


